

## **BIDDING PROCEDURE FOR THE PAN AMERICAN MASTERS WEIGHTLIFTING CHAMPIONSHIPS**

1. The Canadian Masters Weightlifting Federation Haltérophilie Canadienne Maîtres (CMWFHCM) invites any interested registered weightlifting club to inquire about hosting a Pan American Masters Weightlifting Championship.
2. The interested host club should be within 400 km of an International Airport.
3. The CMWFHCM provides the interested club with the CMWFHCM sanctioning requirements of the Pan American Masters Weightlifting Federation (PAMWF)
4. The interested weightlifting club approaches its Provincial Weightlifting Association for their preliminary support.
5. The Provincial Weightlifting Association and the weightlifting club jointly apply to Weightlifting Canada Haltérophilie (WCH) and the CMWFHCM for their sanction/approval.
6. Weightlifting Canada Haltérophilie (WCH) and the CMWFHCM must jointly approve/sanction the bid, with any amendments to the contractual expectations to the PAMWF.
7. The CMWFHCM submits the bid proposal to the PAMWF.
8. If the PAMWF agrees to the bid proposal and contractual obligations, Weightlifting Canada Haltérophilie (WCH) and the CMWFHCM appoints up to two members each to represent their Federation with the club organizing committee.
9. The necessary documents are signed, copied and circulated to the Presidents of both Federations, the Provincial Weightlifting Association President and the Competition Director.
10. The rules and timelines outline in the PAMWF guidelines are implemented and adhered to, with all signed documents provided to the Presidents of both Federations, the Provincial Weightlifting Association President and the Competition Director.

## PROCÉDURE DE SOUMISSION POUR LES CHAMPIONNATS PANAMÉRICAINS MAÎTRES

1. The Canadian Masters Weightlifting Federation Haltérophilie Canadienne Maîtres (CMWFHCM) invite n'importe quel club d'haltérophilie affilié intéressé à s'informer à propos de devenir hôte des Championnats Panaméricains Maîtres.
2. Le club hôte intéressé devrait être au plus loin 400 km d'un aéroport international.
3. La CMWFHCM fournit au club intéressé les exigences de sanction pour la CMWFHCM de la Fédération Panaméricaine Maîtres d'Haltérophilie (PAMWF – abréviation anglaise utilisée ci-bas).
4. Le club d'haltérophilie intéressé approche son association provinciale d'haltérophilie concernant leur support préliminaire.
5. L'association provinciale d'haltérophilie et le club d'haltérophilie appliquent ensemble à Weightlifting Canada Haltérophilie (WCH) et la CMWFHCM pour leur sanction/approbation.
6. Weightlifting Canada Haltérophilie (WCH) et la CMWFHCM doivent ensemble approuver/sanctionner la soumission, avec n'importe quels amendements aux attentes contractuelles de la PAMWF.
7. La CMWFHCM soumet sa soumission proposée à la PAMWF.
8. Si la PAMWF est d'accord avec la soumission proposée et les obligations contractuelles, Weightlifting Canada Haltérophilie (WCH) et la CMWFHCM nomment jusqu'à deux membres chacun pour représenter leur fédération auprès du comité organisateur du club.
9. Les documents nécessaires sont signés, copiés et circulés aux Présidents des deux fédérations, le Président de l'association provinciale d'haltérophilie et le Directeur de la compétition.
10. Le sommaire des règlements et calendrier dans les lignes directrices de la PAMWF sont implémentés et suivis, avec tous les documents signés fournis aux Présidents des deux fédérations, le Président de l'association provinciale d'haltérophilie et le Directeur de la compétition.